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Protokół Nr VI/24 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 27 września 2024 roku 

 

Otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1002 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Panią Zastępcę 

Burmistrza, Pana Sekretarza, Radcę Prawnego, Panią Skarbnik, sołtysów, radnych 

Rady Miejskiej w Karlinie, jak również wszystkich zaproszonych gości. Jednocześnie 

Przewodnicząca przypomniała wszystkim obecnym, iż w celu wypełnienia obowiązku 

wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo 

w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny znajduje się na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 15 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu).  

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Pani Magdalena Jaworska-Dużyńska Zastępca Burmistrza Karlina poprosiła 

o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

położonej na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo oraz projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia Regulaminu świadczenia usług transportowych door-to-door dla 

osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności na terenie gminy Karlino po 

zakończonym okresie realizacji trwałości projektu pn. "Usługi indywidualnego 

transportu door-to-door oraz poprawa dostępności architektonicznej wielorodzinnych 

budynków mieszkalnych". 
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Nie zostało zgłoszonych więcej propozycji zmian do porządku obrad.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie poinformowała, 

że projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy 

Karlino – obręb Daszewo został przesłany do Radnych na skrzynki mailowe dnia 

20.09.2024 r. oraz Radni otrzymali ww. projekt na posiedzeniach stałych komisji dnia 

24.09.2024 r. i 25.09.2024 r. Dodatkowo informuję, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu świadczenia usług transportowych door-to-door dla osób 

z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności na terenie gminy Karlino po zakończonym 

okresie realizacji trwałości projektu pn. "Usługi indywidualnego transportu door-to-

door oraz poprawa dostępności architektonicznej wielorodzinnych budynków 

mieszkalnych" został przesłany do radnych dnia 26.09.2024 r., a dzisiaj radni 

otrzymali projekt w wersji papierowej. 

 

Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 6i. projektu uchwały w sprawie zbycia 

nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo głosowało 

15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 6j. projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu świadczenia usług transportowych door-to-door dla 

osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności na terenie gminy Karlino po 

zakończonym okresie realizacji trwałości projektu pn. "Usługi indywidualnego 

transportu door-to-door oraz poprawa dostępności architektonicznej 

wielorodzinnych budynków mieszkalnych" głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołów z IV sesji i V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja dotycząca działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Iskierka” 

w Karlinie za 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024–2033, 

c) sprostowania oczywistych omyłek pisarskich w uchwałach, 

d) zbycia nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino, 

e) zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej na terenie miasta 

Karlino, 

f) ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Karlinie, 

dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar opieki nad dzieckiem oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Karlino oraz 

warunków częściowego zwolnienia z tych opłat, 

h) utworzenia Centrum Usług Społecznych w Karlinie oraz nadania statutu, 

i) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo, 

j) przyjęcia Regulaminu świadczenia usług transportowych door-to-door dla 

osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności na terenie gminy Karlino po 

zakończonym okresie realizacji trwałości projektu pn. "Usługi indywidualnego 

transportu door-to-door oraz poprawa dostępności architektonicznej 

wielorodzinnych budynków mieszkalnych". 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
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1c. Przyjęcie protokołów z IV sesji i V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokoły z IV oraz V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w Karlinie wraz z zapisem dźwiękowym zostały przesłane do radnych na skrzynki 

emailowe, były też wyłożone do wglądu w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas 

zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nich uwzględnione. Zapytała, czy są inne 

uwagi do treści protokołów? 

 

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

 

Za przyjęciem protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 15. 

radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z IV sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 4. do protokołu). 

 

Za przyjęciem protokołu z V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Karlinie, 

głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło pismo do wiadomości od Komendy 

Powiatowej Policji w Białogardzie z prośbą o uwzględnienie bieżących potrzeb 

Komendy w planowanym na 2025 r. budżecie Gminy. Rada Gminy Kłodzko oraz 

Gmina Kamieniec Ząbkowicki zwrócili się do Rady Miejskiej w Karlinie o wsparcie 

finansowe i materialne spowodowane klęską żywiołową przez powódź. W dalszej 
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części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pani Magdalena Jaworska-Dużyńska Zastępca Burmistrza Karlina zabrała głos 

i poprosiła o wystąpienie Panią Przewodniczącą Rady Miejskiej w Karlinie oraz Pana 

Sekretarza, żeby wspólnie wręczyli nagrody dla wyróżnionych sportowców 

w dziedzinie zapasów oraz boksu., Nagrody otrzymali także trenerzy tych dyscyplin.  

 

Pan Jarosław Stepczyński Sekretarz Urzędu w imieniu Burmistrza wyczytał 

nagrodzonych sportowców. Wszystkim serdecznie pogratulował i życzył dalszych 

sukcesów w karierze sportowej oraz życiu osobistym. 

 

Pan Wojciech Sadowski Trener MLUKS w Karlinie podziękował za nagrody 

w imieniu sportowców MLUKS oraz swoim. Dodał, że to on odbiera w ich imieniu 

nagrody, gdyż jego zawodnicy są w trakcie kolejnych zgrupowań przed zawodami. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przybył na posiedzenie, powitał gości oraz 

serdecznie pogratulował wszystkim nagrodzonym. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie powitała 

Burmistrza Karlina oraz Pana Prezesa WFOŚiGW w Szczecinie na posiedzeniu, 

następnie zapytała, czy chciałby ktoś jeszcze zabrać głos, zgłosić wniosek? 

 

Nie zgłoszono więcej wniosków. 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie zgłoszono żadnych wniosków ani informacji, zatem radni przeszli do następnego 

punktu. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przeprosił za spóźnienie na obrady, ale 

uczestniczył w otwarciu eko-pikniku organizowanego przez Wojewódzki Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie, który zorganizowano na 

przystani kajakowej „Wodnik” w Karlinie. Następnie Burmistrz przedstawił 
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sprawozdanie o pracy w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone 

do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu). Burmistrz przedstawił jeszcze kilka 

informacji o tym, co się wydarzyło od ostatniej sesji.  

Złożył podziękowania tym sołectwom, które zorganizowały pikniki na zakończenie 

lata, za to, że zajęły się swoimi mieszkańcami po to, żeby podsumować ten okres 

letni, a sołectwo Kowańcz zorganizowało dożynki sołeckie. Podziękował w tym 

miejscu za zaproszenie. Dodatkowo poinformował, że w tym roku nie odbędzie się 

bal rolnika. Niestety, nabory wniosków w Interregu zostały zamknięte, a w głównej 

mierze to wydarzenie było z tych środków finansowane. Niestety, środki 

zabezpieczone w budżecie nie pozwolą nam na zorganizowanie tej imprezy. 

Podziękował wszystkim, którzy wkładają trud w pracę, na roli, w to, żeby społeczność 

w miastach miała czym się żywić. Ze swojej strony Burmistrz zapewniał, że jako 

Gmina będziemy się starali, aby ten bal był zorganizowany w przyszłym roku, 

żebyście poczuli się docenieni i mogli świętować święto plonów wspólnie w gronie 

rolników. 

Odbyły się wyścigi Velo Baltic 24 km i 72 km. Tym, którzy uczestniczyli w wyścigu, 

Burmistrz pogratulował, a tym, którzy zechcieli kibicować zawodnikom, podziękował. 

Na Forum Miast i Miasteczek, w którym miał przyjemność Burmistrz uczestniczyć, 

odebrał nagrodę. Jest to nagroda za zajęcie trzeciego miejsca jako gmina miejsko-

wiejska w kategorii miast i gmin za pozyskiwanie funduszy zewnętrznych. Burmistrz 

serdecznie podziękował wszystkim współpracownikom, wszystkim instytucjom, które 

pracują nad pozyskaniem środków zewnętrznych, aby nasza Gmina mogła się 

rozwijać. Odbył się Europejski Dzień Dziedzictwa na Wyspie Biskupiej z prelekcją 

karlińskiego kustosza. Można było poznać historię Pałacu w Karścinie, można też 

było posłuchać muzyki.  

Gmina Karlino podpisała porozumienie z Gminą Biesiekierz. Przyjęliśmy 

i podpisaliśmy uchwałę o współpracy z Gminą Biesiekierz na wsparcie w ramach 

mieszkań treningowych. Jeżeli będziemy mieli dostępne miejsce w takim mieszkaniu 

treningowym, a będzie taka potrzeba, żeby z gminy Biesiekierz ktoś do niego trafił, 

wtedy będzie w nim zlokalizowany. Zaznaczył, że koszty pobytu takiego mieszkańca 

będzie pokrywała wtedy gmina Biesiekierz.  

Kolejnym wydarzeniem, jakie miało miejsce w ostatnim czasie było otwarcie placu 

w ramach grantów osiedlowych. Była to bardzo cenna inicjatywa rady osiedla, ale też 

i seniorów, którzy taką propozycję złożyli dla tych najmłodszych. Mieści się to na ulicy 
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Moniuszki na starcie ścieżki rowerowej. Jest to piękne miejsce, na którym mogą 

pobawić się dzieci, ale też poćwiczyć razem z dorosłymi. Dorośli mogą korzystać 

z siłowni zewnętrznej dla starszych, a dzieci z siłowni zewnętrznej dla maluchów.  

Kilka dni temu został otwarty nowy oddział przedszkolny dla 25 dzieci. Jest to kolejne 

pomieszczenie zlokalizowane w budynku Ośrodka Kultury. Wartość projektu 

to ponad 1 300 000 zł. Burmistrz dodał, że jest to pięknie przygotowana sala, ale i też 

wyposażenie innych przedszkoli w sprzęt, który będzie służył rozwojowi dzieci. Gry, 

zabawy, laptopy, dywany, tablice, ekrany interaktywne, najnowocześniejszy sprzęt, 

który dzieci uwielbiają, gdzie mogą coś dotknąć, coś przesunąć, nawet narysować. 

Jak wspomniał ciężko jest dzieci odgonić od tabletów czy komórek, a tutaj dzięki tej 

nowoczesnej technologii będą mogli się rozwijać.  

W dalszej części swojego wystąpienia Burmistrz poinformował o inwestycjach, które 

są prowadzone na terenie naszej Gminy. Jeśli chodzi o remont Kościoła 

w Lubiechowie za około 23 miesiące będzie zakończony. Jeszcze rozstrzygana jest 

sprawa dzwonnicy, musi być bowiem pozwolenie na budowę. 3 dzwony będą 

wyeksponowane na zewnątrz. Także będzie można zobaczyć, to co kiedyś było na 

wieży, teraz będzie wyeksponowane na zewnątrz.  

W Karścinie odbyło się spotkanie w ramach konsultacji. Zaprezentowany został 

projekt świetlicy, która będzie budowana Karścinie. Burmistrz podziękował 

za wszystkie uwagi, które zostały wniesione, będą one służyły temu, żeby ta świetlica 

była przystosowana do potrzeb społeczności i służyła przez wiele lat. Kolejna 

świetlica będzie budowana w Karwinie i też będą przeprowadzone konsultacje 

z mieszkańcami. Wykonawca chce w najbliższym czasie już wejść na plac budowy 

w Karścinie, natomiast w Karwinie odbędzie się to trochę później, ale z tego, 

co deklaruje wykonawca, przed końcem roku, chce położyć dach. Jeżeli warunki 

pogodowe będą sprzyjające, to w szybkim tempie ta inwestycja będzie zrealizowana. 

Pan Piotr Woś podziękował w tym miejscu wszystkim, którzy przyczynili się do zbiórki 

produktów dla powodzian na południu Polski. Jak przyznał był zbudowany tym, jak 

wiele darów do nas trafiło do pomieszczeń, które przeznaczyliśmy na ten cel. 

Wspólnie z Zastępczynią Burmistrza i wieloma osobami, wolontariuszami OSP 

Karlino, młodzieżowymi OSP z Daszewa z Karlina około 2 godziny pakowali 

te produkty do samochodów. Łącznie 7 samochodów pojechało do Koszalina. 

Okazało się, że serce ludzi jest ogromne, za co jeszcze raz podziękował. 

Wdzięczność na pewno będzie ogromna ze strony osób, które tej pomocy najbardziej 
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potrzebowały. Nigdy byśmy nie chcieli, żeby takie nieszczęście nas dotknęło, ale to, 

jak się wszyscy zmobilizowali i to, co zgromadzili, na pewno będzie służyło osobom 

potrzebującym. Zbiórkę jeszcze trwa. W najbliższych dniach postaramy 

się przekazać za pośrednictwem instytucji, które tą pomoc rozdzielają na południu 

Polski, żeby trafiła do miejsc najbardziej potrzebujących. Pracownicy tut. Urzędu też 

przeprowadzili zbiórkę i dołożą się do osuszacza, który pojedzie na południe Polski.  

Na koniec swojego wystąpienia Burmistrz Karlina dodał, że Gmina Karlino złożyła 

wniosek do Wojewody w ramach rządowego programu remontów dróg. Wniosek 

na budowę drogi do Lubiechowa, z kosztorysu którego wychodzi 13 000 000 zł. 

Liczymy na to, że uda nam się pozyskać dofinansowanie. Złożyliśmy go na 

finansowanie przez 2 lata, ale liczymy na to, że minimum, czyli 50% dotacji uda się 

pozyskać na ten rok. To będzie nasze zadanie, ale i jak podkreślił, ma nadzieję, że 

wspomoże nas w tym zakresie Powiat, ponieważ zgodnie z uchwałą, którą przyjął 

Powiat w 2020 roku, przekazując w uchwale drogę do Lubiechowa, która w ramach 

ustawy kaskadowej trafiła do nas, wywiąże się uchwały, która zakłada wsparcie 

gminy Karlino w remoncie tej drogi. Gmina Karlino w ostatnich latach próbowała ją 

remontować. Nie ma to najmniejszego sensu, ponieważ się odparza, i każdy zabieg 

związany z łataniem dziur nie przynosi rezultatu. Jest opracowany projekt techniczny, 

złożony wniosek i liczymy na to, że ten 50% wkład własny podzielimy na pół 

z Powiatem Białogardzkim. Liczymy na to, że te 6 500 000 uda nam się podzielić na 

pół, dzięki czemu będziemy w stanie ze środków wygospodarować tę kwotę na 

remont, a Powiat zgodnie z obietnicą się dołoży. Jak zaakcentował Burmistrz liczy na 

to, że mimo że władze powiatu się zmieniły, uchwała będzie wiążąca i Pan Starosta 

stanie na wysokości zadania i w swoim budżecie uwzględni wnioskowaną przez nas 

kwotę.  

We wtorek w przyszłym tygodniu Burmistrz Karlina odbędzie spotkanie 

z Wicemarszałkiem Kowalikiem, żeby podpisać umowę na sfinansowanie zakupu 

wozu strażackiego. Będzie to średni wóz strażacki dla Gminy Karlino.  Planowany 

koszt zakupu to 1 700 000 zł. Dofinansowanie przyznane ze środków województwa 

zachodniopomorskiego z funduszu europejskiego to jest prawie 1 500 000 zł. 

Podziękowania tu należały się Panu Prezesowi Waldemarowi Miśko 

za sfinansowanie części wkładu własnego. Będziemy też wnioskowali do Komendy 

Głównej Państwowej Straży Pożarnej o to, żeby resztę wkładu własnego pozyskać 
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od nich i liczymy na to, że uda nam się w całości sfinansować zakup tego wozu 

z środków zewnętrznych.  

Ostatnią ważną informacją, którą przekazał Burmistrz było to, że po rozmowach 

z przedstawicielami firmy Kogeneracja, która dostarcza ciepło do wielu budynków 

wielolokalowych, dostał zapewnienie, że do końca tego roku cena ciepła nie zmieni 

się i zostanie na dotychczasowym poziomie. Będziemy dalej prowadzili też rozmowy, 

żeby te ceny po nowym roku również nie wzrosły, ale to też zależy od cen paliw na 

rynkach, z których to ciepło jest kupowane. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy ktoś ma pytania do sprawozdania Burmistrza? 

 

Nie było pytań do sprawozdania Burmistrza. 

 

5. Informacja dotycząca działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Iskierka” 

w Karlinie za 2023 rok. 

Informacja dotycząca działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Iskierka” w Karlinie 

przygotowana przez Panią Annę Pawłowską Dyrektora WTZ „Iskierka” w Karlinie 

została załączona do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu). 

 

Pani Magdalena Jaworska-Dużyńska Zastępca Burmistrza Karlina zabrała głos 

i omówiła ogólne aspekty działalności WTZ „Iskierka” w Karlinie oraz opowiedziała 

o zakończonym remoncie placówki. Wyświetlono przy tym kilka zdjęć obiektu, które 

zostały załączone do protokołu (załącznik nr 6. Do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 

 

Pani Lucyna Szymecka Skarbnik Gminy Karlino omówiła po krótce projekt 

uchwały. 
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 4, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/46/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 7. do protokołu). 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024–2033, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 4, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/47/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu). 

 

c) sprostowania oczywistych omyłek pisarskich w uchwałach, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/48/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu). 

 

d) zbycia nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino, 
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/49/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 

e) zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej na terenie miasta 

Karlino, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/50/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu). 

 

f) ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Karlinie, 

dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar opieki nad dzieckiem oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/51/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 
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g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Karlino oraz 

warunków częściowego zwolnienia z tych opłat, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/52/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

h) utworzenia Centrum Usług Społecznych w Karlinie oraz nadania statutu, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/53/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

i) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo, 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/54/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

j) przyjęcia Regulaminu świadczenia usług transportowych door-to-door dla 

osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności na terenie gminy Karlino po 

zakończonym okresie realizacji trwałości projektu pn. "Usługi 

indywidualnego transportu door-to-door oraz poprawa dostępności 

architektonicznej wielorodzinnych budynków mieszkalnych". 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VI/55/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 27 września 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem, czy radni mają do złożenia na piśmie jakieś interpelacja 

lub zapytania? 

 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie żadnych zapytań ani interpelacji. 

 

8. Zakończenie VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 

27.09.2023 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1057 dokonała zamknięcia VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  
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Protokołowała: 
Agata Anielska 
 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


